
 Skolebestyrelsesmøde 
 Onsdag den 14. juni 2023 

 Kl.: 17.00 til 19.00 

 STED: Personalerummet 

ORDSTYRER: Morten 

Fraværende: Heidi Dahl Bøhm 

REFERAT: 

Nummer Emner Forventet tid 

78. 
Godkendelse af referat 
Godkendt og underskrevet 

5 minutter 

79. 
Elevrådet 

Information fra elevrådet 

Eddie, for-person for elevrådet, er repræsentant fra elevrådet på mødet i 

dag.  

Elevrådet har været på besøg på affaldssorteringen og har introduceret 

affaldssorteringen ude i alle klasser. 

I den fælles kommunale elevråd har de blandt andet arbejdet med emnet 

nikotin blandt unge og har lavet plakater, som kommer ud til skolerne. 

På Langå Skole benytter vi allerede Ungdomsskolens sex-ambassadører i et 

samarbejde på 8. årgang. Det er et af de initiativer det fælles elevråd har 

arbejdet med og kommer til at anbefale til skolernes arbejde med 

seksualundervisning. 

10 minutter 

80. 
Forsættelse af punktet indsats omkring læringsmiljø. 

Kort opsamling fra sidste møde. Vedhæftet bilag skoleplan 23/24 

Dialog omkring skolebestyrelsen rolle på baggrund af arbejdslørdagen 

(se bilag, også udleveret på sidste møde) i skolebestyrelsen og 

indsatserne på skolen i næste skoleår.  

Kommunikation med nyhedsbreve både fra skolebestyrelsen og 

ledelsen. 

En mulighed for også at lave en løbende opsamling fra 

skolebestyrelsesmøderne – til Facebook som 5 punkter eller en video på 

et minuts varighed.  

15 minutter 



Nummer Emner Forventet tid 

Godt at få gjort opmærksom på fx nye tiltag som frikvartersaktiviteterne 

samt at holde fokus på den lokal forankrede folkeskole. 

Det fungerer godt med de mindre arbejdsgrupper inden møderne. Kan den 
model også bruges til at sikre mere tid til fordybelse om udvalgte punkter. 
Kunne en arbejdslørdag igen bruges til at skaffe mere sammenhængende 
tid? 

Line og Sara skriver sommerhilsnen fra skolebestyrelsen færdig. 

81. 
Fastsættelse af skolebestyrelsens mødetidspunkter næste 

skoleår 

Præsentation af forslag for møder. Bilag vedhæftet. 

Planen er godkendt med mødetid fra kl. 17-19 

10 minutter 

82. 
Præsentation af rammen omkring skemaerne for 23/24-

skoleåret 

Skemastrukturen i Satellitten og indskolingen samt 8. og 9. årgang på skolen 

fortsætter som nuværende skoleår. 

På skolens mellemtrin skal 4. årgang kun gå i skole til 13.50. 5.-og 6. årgang 

har en lang dag mindre end i år. 

For 7. årgang bliver det sådan, at de får to dage til 13.50 

Valgfag for udskolingen er altid placeret sidst på skoledagen sådan, at det 

giver mulighed for at tage på tur og forlænge enkelte undervisningsgange. 

Det er med til at give en større variation hen over skoleåret for 

udskolingseleverne. 

10 minutter 

83. 
Orientering vedrørende arbejdsgruppens arbejde” at forlade 

skolen i skoletiden” 

(Aftalt på sidste møde, Torben, Daniel og Morten, mødes kl. 16.00) 

Arbejdsgruppen indstiller at vi fastholder det som ordensregel. Ændring i 

formuleringen fra voksen til personalet. Forældreskriv udarbejdes i uge 32. 

om mundtlig aftale med forældre eller AULA med svar. 

10 minutter 

84. 
Trafiksikkerhed (udsat fra sidste møde) 

Opfølgning på mødet d. 27/04 i kommunen, vedrørende trafiksikkerhed. 

Deltagere Anita og Alice. 

På mødet var fokus på trafiksikkerheden i Randers Midtby. Der blev givet 

input til trafiksikkerheden, men det lykkes også at få sat fokus på situationen 

Langå og opland. 

10 minutter 



Nummer Emner Forventet tid 

Kristian fra byrådet vil gerne mødes og tage sagen med videre. 

Skolebestyrelsens trafikudvalg, Anita og Alice, mødes med ham igen hvor 

Morten også deltager.  

85. 
Orientering vedrørende ansættelsessamtaler 

I torsdags blev der afholdt ansættelsessamtale til indskolings dansk og 

klasselærer. Et enigt ansættelsesudvalg indstiller Berit Nielsen til ansættelse. 

Skolebestyrelsen godkender. 

Der skal også ansættes en lærer i Satellitten. Stillingen er slået op. Den 28.6. 

i tidsrummet kl. 13-18 afholdes samtalerne. Heidi eller Alice deltager. 

5 minutter 

86. 
Meddelelser fra skoleledelsen 

Information omkring videre tiltag i forbindelse med renovering 

Klasselokalerne på den første del af G-gangen renoveres samt sløjdlokalet. 

Tandlægens lokaler afventer vi kommunale beslutninger om. 

10 minutter 

87. 
Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne 

Skolefesten for 0.-4. årgang på skolen var et dejligt arrangement med stor 

deltagelse fra start til slut. 

Afvikling af mundtlige eksamener er godt i gang – både de praktisk faglige på 

8. og dem for 9. årgang. 

Der arbejdes med overgange fra 0. til 1. og 6. til 7. – herunder 

klassedannelser. 

Derudover er der gang i planlægningen af personalets sommerferiefrokost. 

5. minutter 

88. 
Meddelelser fra medlemmerne 

Hilsen fra Bus Helle om at passe godt på sæderne i skolebusserne – Det er 

aftalt, at der kommer et kort afsnit med i sommerferiebrevet fra ledelsen. 

Spørgsmål til skolemøblerne på mellemtrinnet i Satellitten – der gives 

besked til afdelingsleder Heidi.  

Dimissionen for 9. årgang. Sara deltager som forældrerepræsentant med en 

tale. 

Efterlysning af klarhed over aftalerne præsten om konfirmation også i 

forhold til Satellittens elever. 

Der er et potentiale i, at elevrådsrepræsentanterne fra Satellitten, inddrages 

mere i det fælles elevrådsarbejde på skolen og i samarbejdet med 

skolebestyrelsen. 

5 minutter 

Sommerfrokost efter mødet 

Næste skolebestyrelsesmøde tirsdag den 29.08.2023 klokken 1700 til 1900. 


